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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #2
26/5-23, 10:06
å Funq

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Fredrik Carlberg öppnar mötet 10:10

1.2 Val av mötesordförande

Appendix Douglas Andersson nominerar sittande ordförande Fredrik Carl-
berg. Fredrik godtar.

Mötet väljer Fredrik Carlberg till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Fredrik Carlberg nominerar sittande sekreterare Andreas Larsson till mötes-
sekreterare. Andreas godtar.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare

1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Armin Shafiei
Andrea Söderberg
Douglas Andersson

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Trots att mötet i sig blev försenat så att ingen egentlig försenad ankomst
uppstod bör det nämnas att Armin var hela en (1) minut sen in i Funq.

Justeras:

Douglas Andersson

1 Justeras:

Cay Lindberg



Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 26/5-23

Ingen försenad ankomst.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Cay Lindberg och Douglas Andersson ställer tappert upp som justeringsper-
soner för detta vackra protokoll.

Mötet väljer Cay Lindberg och Douglas Andersson till justeringspersoner

Justeringsdatum diskuteras fram till 9:e juni.

Mötet väljer 9:e juni till justeringsdatum

2 Föregående protokoll

Föregående protokoll finns uppe, och kom dessutom upp i tid1. Douglas anser
att det alltid är kul med mobbning syftandes på att en och annan “roast“
delades ut. Han bygger vidare på att fråga om det är nån som vill ha av
den inhandlade bullen som just nu är placerad säkert i Douglas knä. Fredrik
börjar sedan kort gå igenom vad som sades under CNS #12 men alla verkar
ha koll utom Armin3 och Fredrik avbryter därmed sig själv.

3 Uppdateringar & Månadsrapporter

Pooneh börjar med att läsa upp de nämnders månadsrapporter som kommit
in sen senaste mötet. Här följer höjdpunkterna:

• KG4: Internkör, vinst i brännboll mot PR och ny merch.

• PR: VPR5 och vårbal.

• MAL6: Köpt in bestick till Rudan!7

1Tacka Mr. Sekreterare för det tack
2In o läs!
3IN O LÄS ARMIN!
4Källargillet
5Valborgspubrundan
6MedTeks Ansvarige för Lokal
7WOW ÄNTLIGEN!!!!
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• INO: Laserdome, fotbollsmatch och träning för vals.

Diskussion utbryter sedan. Fanny säger att besticken som är inköpta har
till stor del försvunnit och de som finns kvar är alltjämt odiskade. Fanny
har ärofyllt tagit sig an uppdraget att diska dessa varpå Fredrik frågar om
hon är MAL. Tystanden talar för sig själv. Fredrik fortsätter att skjuta ifrån
detta ansvar från oss då han anser att det är lättast så. Douglas fortsätter:
“It’s inevitable“ över att bestick försvinner.

Mötet avbryts här av att Fredrik och Armin tar varsitt samtal8. Fredrik, som i
princip ligger på dödsbädden, har fått lyxen av hemleverans av matvaror från
Fø Femeritus Daniel Nedlich på Konglig Elektrosektionen9. Armin, som allt
som oftast pratar med sina föräldrar, förklarar att han sitter i möte och läg-
ger på.

Mötet återupptas

Fredrik återgår till punkten över besticken och anser det konstigt att det ska
vara svårt att förstå när det står MiT på lådan där de befinner sig.

Armin sträcker sig för att skära upp en bit bulle varpå han väljer att spetsa
denna och använder kniven som ett spjut. Denna metod visar sig vara otro-
ligt ineffektiv och Douglas får ge han en hjälpande hand.

I INOs månadsuppdatering nämndes att det nästkommande månad planeras
att göras något av schack, löpning eller tennis. Douglas utbrister förvånan-
de: “SA DU TJACK???!!!! “. Mötet utbrister i skratt och Douglas fortsätter
efter att ha blivit rättad: “Så tjack, ladd eller tennis? 10

Vidare till uppdateringar, Douglas börjar. Han säger att han mår bra, det
är alltid kul med dagsfylla11. I övrigt har det inte hänt så mycket, han var
rösträknare på SM men kollade framförallt på hockey under SM.

Cay tar över, hon fyller i att hon också gillar dagsfylla men kommer ej
närvara på FS-stugan12, men mår bra. Hon har inte gjort så mycket sen SM
men har fixat access till klockis, fixat med mailen och fått offert från Lotta13.

Pooneh mår bra, är lite bakis från gårdagen men efter en återställare un-
der morgonen så är hon snart tillbaks på banan. Hon har hållt i sitt första
PNS möte och lämnade in KEXet under gårdagen. Utöver det har hon varit
på vice ordförande råd vilket var “suck, otroligt tråkigt“, men det var gratis

8Ursäkta, vi har ett möte här?
9Nästan så att han ska skrivas in i närvarolistan

10Rätt tankesätt Douglas, fortsätt så...
11En viss FS-stuga äger rum under eftermiddagen och natten
12:(
13Detta hade säkert gått snabbare om Armin skött det, se CNS #1 #kär
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mat14.

Armin mår bra. Han intygar än en gång att han mår bra. Han var på SM
och gjorde otroligt mycket15.

Andrea säger att hon är på topp trots att hon ligger raklång i soffan. Har
också varit på SM och skötte funq. Hon har haft möte med CBHs JML16

råd. Kom sent till puben under gårdagen och missade all aperol till följd av
ett möte som drog ut på tiden, vilket gjorde hon besviken.

Det uppenbarar sig att Douglas trots allt är trött samtidigt som han lägger
sig ned i soffan tvärs över Cay. Mötet kommer in på sidospår deluxe där det
avslutas med diskussion om täcken. Cay uttrycker att hon älskar stora täcken
då det är “som en snöstorm fast det är varmt“17.

Andreas har, tro det eller ej, skrivit protokoll. CNS #1 är ute, SM #1 är
hos justeringspersoner och PNS #1 är snart skickat till justeringspersoner. I
övrigt är han bakis efter gårdagen.

Mötet fortsätter till mötesdeltagarna som närvarar via zoom. Fanny, som
är liggandes i vad som tycks vara sängen, säger sig vara bakis och mår inte
toppen. Hon har varit rösträknare på SM och spillt en del18. Annars har hon
lämnat tillbaka clickers, äntligen.... “Fan vad duktigt av mig“ säger Douglas
som har glömt detta under cirka 2 månader. Annars har hon likt tidigare
nämnt diskat i rudan19.

Fredrik fortsätter. Han mår lite sådär då han är sjuk. Till följd av detta
missar han osqvik igen... då han även var sjuk ifjol. Mötet anser att han
bara bör bita ihop och pumpa i sig trettioåtta (38) alvedon20 och komma
ändå. Douglas anser sedan: “En gång är ingen gång, två gånger är ändå ingen
gång“, om att åka in på akuten med leverproblem21. Annars har han hållt i
SM, varit på ordförande råd vilket var helt ok där mottagning och bank har
diskuterats. Han har även “tänkt“ på saker som han ska göra men inte gjort
nå mer än planerat detta möte...

14#gratisärgott
15NOT. Han satt mest och håna undertecknad under de väldigt intensiva diskussionerna
16Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling
17???????
18#ingenskräll
19#gedigetsektionsarbete
20För förtydligande rekommenderas detta INTE
21#sjukvårdenfinnsdärförattanvändas
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4 Diskussionspunkter

4.1 Styrelsekläder

Fredrik tror att dessa inte ska ta så lång tid att få och färgen på loggan
diskuteras så att den ska synas mot den marinblå hoodien. Fanny frågas om
hon kan lösa detta och hon säger att det blir svårt att göra mer än att byta
färg då hon ej har tillgång till illustrator längre. Pooneh har hittat pris för
16 tischor och 8 hoodies för cirka 5000 svenska riksdaler.

4.2 Mottagning

Douglas kikar på vilka dagar det är som alla måste vara samlade. Fredrik
har även gett resterande styrelsemedlemmar i läxa att tänka på hur vi vill
synas under mottagningen, denna deadline förlängs dock då ingen har några
idéer22. Armin berättar kort vad styrelsen gjorde under mottagningen 2022.
Fredrik tycker det vore bra att synas mer utöver våra event och typ stanna
kvar, PITCHA APPENDIX skriker Douglas avbrytande, på pubar fort-
sätter Fredrik.

Fredrik frågar sedan Douglas om han i egenskap som Fø Fvill se nåt speciellt
ifrån styret. Han svarar att synas i allmänhet och kanske under de event då
man syns som styre ha på sig styrelsetröjan istället för mottagningströjan.
Vidare får han frågan hur Fø Fplanerar att hantera eventuella struliga saker
under mottagningen. Douglas svarar att främst kommer JML och SSO23 an-
vändas men att styrelserna kommer hållas informerade.

Mötet resonerar sedan vidare hur Fredrik och Elin Björklund24 ska sälja in
till de nyantagna att salen blivit dubbelbokad under uppropsdagen25. Fredrik
lovar att de ska träna hela sommaren.

4.3 September-SM

Fredrik vill bestämma tid för september-SM så snart som möjligt och att
detta ska ligga efter SBK26-25 ordförandevalet. Han föreslår den 26/9 eller
27/9 då val av ordförande till SBK-25 kommer ske cirka den 20/9 och för att
hinna få kandidater till Appendix27.

4.4 Revidering av budget

Under maj-SM fick styrelsen i uppdrag att revidera budgeteten. Cay berät-
tar att detta i stora delar relaterade till prevårbal och att det ska betalas av

22Sry Fredrik
23Studerande Skyddsombud
24Ordförande för Konglig Elektrosektionen
25#preparetobetårtad
26Sångbokskommittén
27Hejdå Douglas
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två prevårbal på detta år för att det ska hamna rätt bokföringsmässigt. En
viss kassör emeritus28 hade dock efter SM nämnt att revisorfirman vill ha det
som det tidigare varit för att det då hamnar mer “rätt“ för verksamhetsåren.
Cay föreslår dock att vi ökar CNS intern representation med 4500 kr, för att
täcka två stycken prevårbal, men också att vi ökar kontorsmaterial med 2500
kr, då toner är svindyrt.

Mötet avbryts en kort stund av högljudda snarkningar från zoom och det up-
penbaras att Fredrik ligger och sover. Natti natti.

Diskussionen kring kontorsmaterial fortsätter och Douglas berättar att det
endast är toner som det spenderas pengar på då vi snor papper ifrån E och
D29. I slutändan nämns det att vi bör uppmuntra funktionärer att vara lite
sparsamma när man skriver ut och inte skriva ut i onödan30.

4.5 TF-samarbetet

Vi har fått ett mail ifrån TF31 som vi inte svarat på ännu angående fortsatt
samarbete. Fredrik ska prata med Elin angående svar om detta. Han undrar
vidare om styrelsen anser att vi vill fortsätta som föregående år. Pooneh
nämner att det pratats om att åka vartannat år till Sverige och vartannat
till Finland. Det bör undersökas om folk är sugna på att åka på dubbelresor
varje år (Ja för fan). “TF kul“ avslutar Fredrik.

5 Övriga frågor

Fredrik öppnar dagens oändliga runda med övriga frågor och frågar vad alla
anser vi ska starta för nya samarbeten. Han föreslår bland annat en större
sittning med K och/eller W tillsammans med Elektro. Resterande styrelse-
medlemmar tycker detta låter kul. Cay nämner sedan maskin och Fanny IsF
och Röda Korset. Douglas nämner sedan att budget för just styrelsemidda-
gar gick till gränsen ifjol med alla som planerades in då.

Cay fortsätter med att vi vill ta foton innan mottagningen. Vi bör se till att
ta hem kavajerna innan Tolvan stängs så att detta kan ordnas under som-
maren. Vidare berättar hon att hon fått offert från nya revisorfirman och
att hon måste svara innan 14/6 samt att fullmakt måste lösas innan detta.
Slutligen ber hon om hjälp att hämta revisorsaker i slutet av juni av någon.
Armin ställer upp32. “Han vill ju träffa sin gäri“, pikar Douglas.

28Host, Host, vem kan detta vara?
29Sry KTH
30#densomsparhanhar
31Teknologföreningen
32Undra varför...
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Efter en galen stand-off mellan Pooneh och Fanny där ingen vill ta initiati-
vet att ta sin fråga först brister flera övriga styrelsemedlemmar ut samtidigt:
KaN NÅgoN BaRA tA SIN FråGA!!!!

Pooneh tar tillslut initiativet och undrar om vi vill börja översiktligt planera
in styrelsemiddagar till hösten. Vi vill satsa på att bjuda in under hösten
för att sedan få chilla33 och bli bjuden under våren. Middagar i P1 kommer
i sådana fall ske i oktober. Planering bör ske snarast, dock är den mesta
av maten redan planerade. Bland annat är det redan bestämt att temat för
flyg kommer vara Hahha, trodde ni verkligen vi skulle avslöja detta? med
varmrätten Japp, lurad. Igen. Du vågar aldrig försöka igen och efterrätt

:) :) :) :) :) :) :) :) :) :) :) :) :) :) :)

Fanny tar över och berättar att hon snart ska skicka ut månadsbrevet och
undrar om det är något speciellt vi vill ha med. Hon lovar att hon kan skriva
en trevlig liten text själv men undrar om hon ska lägga till något. Det tas
då upp att det bör nämnas att tolvan är “off limits“ i sommar och under
mottagningen för de som inte är involverade i mottagningen.

Cay kommer på en sista fråga innan mötet går vidare och frågar om vi pla-
nerar att ha en liknande workshop som Elektrostyret hade kring samman-
ställningen av JML-enkäten. Fredrik ska prata med Elin om vad de tyckte
om workshopen.

Fredrik tar än en gång samtal ifrån Daniel, maten tycks ha kommit fram nu.

6 Nästkommande möte

Förmodligen under mottagningen, bestäms i chatten när det närmar sig.

33Sett till att anordna styrelsemiddagar
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7 Mötets högtidliga avslutning

Fredrik Carlberg avslutar mötet 11:33.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Fredrik Carlberg
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS
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